
 

 

Muut asiat 

Vanhusneuvosto 24.04.2025 § 27 

 
1. Kymen HVA:n vanhusneuvoston terveiset pj. 

-Kymenlaakson hyvinvointialueen omaishoidon esittely, 
tulosaluejohtaja, Tuula Jaakkola 
-Tilannekatsaus Kymenlaakson hyvinvointialueen 
tuottavuusohjelmasta, Tulosaluejohtaja, Tuula Jaakkola ja 
projektikoordinaattori Hanna Saari kertovat IkäVinkin tämänhetkisestä 
tilanteesta. 
- Kymenlaakson hyvinvointialueen ikääntyneiden asumispalveluiden 
lyhyt tilannekatsaus, tulosaluejohtaja, Tuula Jaakkola. 
 

2. Esteettömyysfoorumin 26.3. jatkotoimenpiteet 
- esteettömyysryhmä jatkaa toimintaa ja esteettömyysraati huolehtii 
esteettömyyskävelyt 

 
3. Inkeroisten monitoimitalon esteettömyyskävelyn osallistujien 

nimeäminen 
4. Vetoomus Kouvolan kaupungin päättäjille koskien Kuusankosken 

liikuntaryhmien supistamista ja lopettamista. 

Kaupungin liikuntapäällikkö Teemu Mäkipaakkasen vastaus: 

Liikkumaan aktivointi järjestää yhtenä toimintanaan liikuntaryhmiä 
Kouvolan suurimmissa taajamissa; Keskusta, Valkeala, Kuusankoski, 
Jaala, Elimäki, Koria, Inkeroinen ja Myllykoski. Tällä hetkellä keväällä 
2025 kausiliikuntaryhmiä toteutetaan reilut 70/viikko ja niissä liikkuu 
reilut 900 eri henkilöä. Tämän lisäksi liikkumaan aktivoinnissa 
toteutetaan liikuntaneuvonnan palvelua kaikille ikäryhmille, opastuksia, 
kuntotestauksia ja kehonkoostumusmittauksia, tapahtumia ja 
kampanjoita, sekä liikuntaviestintää. Lisäksi yksikön kautta 
koordinoidaan vapaaehtoisten vertaisohjaajien verkoston toimintaa. 
Liikkumaan aktivoinnin toiminnassa keskitetään erityisesti huomiota 
terveytensä kannalta liian vähän liikkuviin ja muihin erityistä tukea 
liikunnassa tarvitseviin. Tällä hetkellä liikunnanohjaajia yksikössä on 7 
henkilöä sekä kaksi tuntiohjaajaa, jotka toteuttavat tätä yllä mainittua 
toimintaa. Kevään 2025 aikana liikkumaan aktivoinnin henkilöstö 
vähenee yhdellä työntekijällä, koska yhtenä kaupungin 
säästötoimenpiteenä luottamustehtävää suorittavan liikunnanohjaajan 
sijaisen palkkaan kohdistetut määrärahat on yksikössä otettu pois, 
vaikka lautakunta ei hyväksynyt säästötoimenpidettä.  
Yhden henkilön vähennys vaikuttaa toiminnan toteuttamiseen myös 
syyskauden kausiliikuntaryhmissä ja tämä koskee alkavaa 
liikuntakauden toimintaa. Toimintaa halutaan tässä palvelussa 
kohdentaa liikunnassa apua ja tukea tarvitseviin. 
 



 

 

Puheenjohtajan ehdotus: 

1. Merkitään tiedoksi. 
2. Merkitään tiedoksi 
3. Päätetään esteettömyyskävelyyn osallistuvat 
4. Ilmoitetaan vetoomuksen jättäjälle liikuntapäällikön vastaus. 

Päätös: 

1.Merkittiin tiedoksi. 
2. Merkittiin tiedoksi. 
3.Inkeroisten monitoimitalon esteettömyyskävelylle osallistuvat Eila 
Katajisto ja Markku Mikkola toukokuun puolen välin jälkeen  
4. Ilmoitetaan vetoomuksen jättäjälle liikuntapäällikön vastaus. 

____________ 


